

校董停任通知書
Notice of Vacation of Office of Manager

(《教育條例》(第 279 章)第 40AX 條)
(Section 40AX of the Education Ordinance (Cap. 279))

致：教育局常任秘書長

[註：請將填妥的表格交香港柴灣利眾街 24 號東貿廣場 29 樓 A-C 室教育局學校註冊及監察組(註冊檢視小組)。]

To: The Permanent Secretary for Education

[Note: Please send the completed form to the Registration Review Team, School Registration & Compliance Section, Education Bureau at Units A-C, 29/F, E-Trade Plaza, 24 Lee Chung Street, Chai Wan, Hong Kong.]

現就下列事項發出通知 ——

- 取消本校下列教員校董/替代教員校董的註冊(依據本校校長根據《教育條例》第 40AX(2)條提出的書面要求)。
- 取消本校下列家長校董/替代家長校董的註冊(依據本校的認可家長教師會根據《教育條例》第 40AX(3)條提出的書面要求)。
- 取消本校下列校友校董的註冊(依據本校的認可校友會根據《教育條例》第 40AX(4)條提出的書面要求)。
- 取消本校下列辦學團體校董的註冊(依據本校的辦學團體根據《教育條例》第 40AX(5)條提出的書面要求)。
- 取消本校下列獨立校董的註冊。

(請在適當的空格內加“✓”。)

Notice is hereby given as regards the cancellation of the registration of the under-mentioned ——

- teacher manager/alternate teacher manager of our school pursuant to a written request made by the principal of our school under section 40AX(2) of the Education Ordinance.
- parent manager/alternate parent manager of our school pursuant to a written request made by the recognized parent-teacher association of our school under section 40AX(3) of the Education Ordinance.
- alumni manager of our school pursuant to a written request made by the recognized alumni association of our school under section 40AX(4) of the Education Ordinance.
- sponsoring body manager of our school pursuant to a written request made by the sponsoring body of our school under section 40AX(5) of the Education Ordinance.
- independent manager of our school.

(Please “✓” the appropriate box.)

1. 學校名稱 Name of school

中文 Chinese :
英文 English :

2. 學校地址 Address of school

中文 Chinese :
英文 English :

3. 校董姓名 Name of manager

中文 Chinese :
英文 English :

4. 校董編號 Manager Reference Number

5. 校董類別 (請在適當的空格內加“✓”。)
Category of manager (Please “✓” the appropriate box.)

- *辦學團體校董/替代辦學團體校董
*sponsoring body manager/alternate sponsoring body manager
- *教員校董/替代教員校董
*teacher manager/alternate teacher manager
- *家長校董/替代家長校董
*parent manager/alternate parent manager
- 校友校董
alumni manager
- 獨立校董
independent manager

6. 隨表附上有關的書面要求(獨立校董除外)及提出要求的人通過的決議副本各一份。
A copy each of the relevant written request (for managers other than independent managers) and the resolution passed by the maker of the request are attached.

